



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

Pharmaceutical

Metro-Dern



>



Rabbit



Birds

>



Cat



Dog

metronidazole solution - Oral suspension

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

For oral administration:

Dogs and cats: 25 mg/kg body weight once or twice daily for 5-7 days.

Rabbits: 25 mg/kg body weight once or twice daily for 3-5 days.

Birds: 1-2 ml mixed with 1 L of drinking water for 10 days.

Precaution

1. This product has little toxicity, and its metabolites often make urine reddish brown. When the dose is too large, it is easy to have light tongue, gastritis, nausea, vomiting, leucopenia and even neurological symptoms, but pets are well tolerated.

2. It can pass through placental barrier and breast barrier, not suitable for lactation and early pregnant animals.

IN CASES OF EMERGENCY:

Sheep and goats: given directly by the intra-ruminal injection.

Cattle: directly, injected into the rumen by the trocar and cannula.

Horses: directly, given by the stomach tube.

PRECAUTIONS:

Not given in cases of organo-phosphorus poisoning.

INDICATIONS:

This product is indicated in the treatment of diarrhea caused by giardia, coccidia, whipworms, roundworms or hookworms and Bacterial infections, including salmonella. Also, it is used in treatment of trichomoniasis and anaerobic infections.

COMPOSITION:

Each ml contains
Metronidazole 100mg

WITHDRAWAL PERIOD:

None



100 ml



(below 30° C)



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

Pharmaceutical

مترو- ديرن



>



Rabbit



Birds

>



Cat



Dog

محلول ميترونيدازول - معلق فموي

الجرعات وطريقة الاستعمال :

عن طريق الفم:

الكلاب والقطط: ٢٥ مجم/كجم من وزن الجسم مرة أو مرتين يوميًا لمدة ٧-٥ أيام.

الأرانب: ٢٥ مجم/كجم من وزن الجسم مرة أو مرتين يوميًا لمدة ٣-٥ أيام.

الطيور: ٢-١ مل مخلوطًا مع لتر واحد من مياه الشرب لمدة ١٠ أيام.

الاحتياطات

١. هذا المنتج قليل السمية، وغالبًا ما تجعل نواتج أيضه البول بنيًا محمّرًا. عند زيادة الجرعة، من السهل حدوث ألم خفيف في اللسان، والتهاب المعدة، والغثيان، والتقيؤ، وقلة الكريات البيض، وحتى الأعراض العصبية، ولكن الحيوانات الأليفة تتحمل ذلك جيدًا.

٢. يمكن أن يمر عبر حاجز المشيمة وحاجز الثدي، وهو غير مناسب للحيوانات المرضعة والحامل في بداية الحمل.

في حالات الطوارئ:

الأغنام والماعز: يتم إعطاؤه مباشرة عن طريق الحقن داخل الكرش.

الأبقار: يتم إعطاؤه مباشرة عن طريق الحقن داخل الكرش بواسطة المشرط والقنية.

الخيول: يتم إعطاؤه مباشرة عن طريق أنبوب المعدة.

الاحتياطات:

لا يتم إعطاؤه في حالات التسمم بالفوسفور العضوي.

الخواص العلاجية والإستطابات:

يستخدم هذا المنتج في علاج الإسهال الناتج عن الجيارديا، الكوكسيديا، الديدان السوطية، الديدان الأسطوانية أو الديدان الخطافية والالتهابات البكتيرية، بما في ذلك السالمونيلا. كما يستخدم في علاج داء المشعرات والالتهابات اللاهوائية.

التركيبة :

يحتوي كل مل على
ميترونيدازول ١٠٠مجم

فترة السحب :

لا يوجد



١٠٠ مل



(أقل من 30° درجة مئوية)